

Treasurer's Report

Cécile Magnan, CBC PNA, Edmonton, AB

During the 2017-2018 fiscal year (April 1, 2017 – March 31, 2018) the revenue for the CBC PNA Region of Alberta, Saskatchewan and Northwest Territories was less than we had budgeted. One reason for that is we didn't receive the amount of money we expected from the new member subsidy because fewer people joined the PNA. Fortunately, our expenses were lower than budgeted. Recruitment of members continues to be a major concern.

At our Annual General Meeting held on September 20, 2017 in Edmonton, AB the membership voted on our next three-year budget (2018 - 2021). The members decided to use our funds every three years to send gift cards to members. Your next gift card should arrive in November 2019!

If you have any questions please contact me at cecilemagnan1@gmail.com

Rapport financier

Cécile Magnan, ANR Radio-Canada, Edmonton, AB

Moins de nouveaux retraités de la SRC se sont joint à notre association en 2017-2018, ce qui fait que les revenus pour l'année financière 2017-2018 (1er avril 2017 au 31 mars 2018) de la région de l'Alberta, Saskatchewan et Territoires du Nord-Ouest ont été moindre que prévus au budget. Heureusement, nous avons eu moins de dépenses que prévues au budget. Le recrutement de nouveaux membres continue d'être notre préoccupation majeure.

Un budget triennal (2018-2021) avait été adopté à la réunion générale annuelle tenue le 20 septembre 2017 à Edmonton quand les participants avaient décidé d'utiliser nos fonds pour envoyer une carte-cadeau aux membres aux trois ans. Vous devriez recevoir votre prochaine carte-cadeau en novembre 2019.

Pour toute question, n'hésitez pas à m'écrire à cecilemagnan1@gmail.com.